
PROTOKÓŁ Nr XXXV?I/2021

z Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 5 lipca 2021 r.

przeprowadzonej w zdalnym trybie obradowania

w Nakle nad Notecią w godz. 15.00 do 15.21

Obradom przewodniczył : Paweł Wiśniewski

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią

Protokołowała: Marta Waszkiewicz

Ad.l

Otwarcia obrad XXXV?I Sesji Rady Miejskiejw Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej
w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów
i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy, wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za
pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń
audiowizualnych w postaci nagrania obrazu i dźwięku.

Poinformowal iż zwołanie sesji nastąpiło na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad
Notecią w trybie nadzwyczajnym na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym, z uwagi
na konieczność podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/996/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r.
Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią w sprawie ustalenie na terenie miasta i gminy Nakło nad Notecią
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych poza miejscem sprzedaży i w miejscu
sprzedaży.

W chwili otwarcia sesji obecnych było 19 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania
prawomocnych uchwał i wniosków. Radni nieobecni: Szymon Karolczak i Sławomir Krainski. Lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej
w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku
obrad. Nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z tym poddał pod głosowanie porządek obrad XXXV?I
Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.
uZa" przy?j?ęciem porządku obrad głosowało 18 radnych tj. jednogłośnie. Głosów uprzeciw"
i,,wstrzymujących się" nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr2doniniejszego
protokołu.

Porządek obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco:
1. Otwarcie obrad

a) stwierdzenie kworum
b) zatwierdzenie porządku obrad

2. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmiany uchwały Nr L/996/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią

w sprawie ustalenie na terenie miasta i gminy Nakło nad Notecią maksymalnej liczby zezwoleń
na sprzedaż napojów alkoholowych poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży

3. Zakończenie obrad



W sesji bierze udział 18 radnych

Ad. 2 a

Kierownik Biura Obsługi Mieszkańców Renata Wrzeszcz przedstawHa projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwa$ Nr L/996/2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wsprawie
ustalenie na terenie miasta igminy Nakło nad Notecią maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych poza miejscem sprzedaży i w miejscu sprzedaży.

Radny Daniek Kończak -zapytał się, czy zwiększenie ilości zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych
jest spójne z założeniami Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania problemów Alkoholowych?
Burmistrz Miasta i Gminy Sławomir Napierała udzieiH odpowiedzi. Poinformowai iż na terenie naszej
gminy przybywa hoteli oraz lokali gastronomicznych. Z uwagi na rozwój gastronomii ilość
dotychczasowych punktów na sprzedaż i spożywanie w miejscu sprzedaży alkoholu się wyczerpała.
Burmistrz podkreślił, że nie zwiększamy limitów jeżeli chodzi o sklepy. Zwiększenie lirnitu jest
transparentne z ustawą o wychowaniu w trzeźwości. Nie chodzi o propagowanie nadrniernego
spożywania alkoholu, tylko o stworzenie miejsc, w których możemy spożywać alkohol z kulturą.

Radny Jan Marciniak - zapytał się, czy wpłynęły 2-3 wnioski, które nie mogą być zrealizowane ze względu
na brak limitów. Czy zwiększenie o 10 limitów daje nam szansę, na stworzenie takiego buforu, gdyby
wpłynęło więcej wniosków. l czy stanowi to dla nas zabezpieczenie?
Burmistrz Sławomir Napierała odpowiedział, że dokładnie tak jest. W naszej gminie rozwija się
gastronomia i przedsiębiorczość. Powstaną nowe hotele i punkty gastronomiczne, dlatego
zabezpieczamy taki bufor, aby wyjść naprzeciw naszym przedsiębiorcom.

,,Za" podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, tj. jednogłośnie. Głosów ,,przeciw" i ,,wstnyniujących
się" nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi zał)cznik nr 3 do niniejszego protokołu.
Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XXXVII/797/2021 i stanowi zalącznik nr 4
do niniejszego protokołu.

Ad.3

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł
Wiśniewski o godzinie 15.21 zakończył obrady XXXV?I Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.

Protokolant: Przewodniczący obrad:
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